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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ ΤΗΣ ΕΚΤΑΚΤΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 
ΤΗΣ 25.7.2024 ΤΟΥ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΤΟΥ ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΤΤΙΚΗΣ 

    
 
 
 Στην Αθήνα σήμερα 25.7.2024, ημέρα ΠΕΜΠΤΗ  και ώρα  15:00, συνήλθαν σε συνεδρίαση τα μέλη του 
Διοικητικού Συμβουλίου του Φαρμακευτικού Συλλόγου Αττικής, στα γραφεία του Συλλόγου Μυλλέρου 1 στην Αθήνα.  
 
 

Παρόντες :  
ΠΡΟΕΔΡΟΣ : Λουράντος Κωνσταντίνος, ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ :  Δαγρές Ιωάννης (μέσω διαδικτυακής εφαρμογής ΖΟΟΜ), 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ : Καλογερόπουλος Στυλιανός, ΜΕΛΗ : Μανωλόπουλος Κωνσταντίνος, Βασιλαδιώτης Ηλίας μέσω 
διαδικτυακής εφαρμογής ΖΟΟΜ),.  Νομική Σύμβουλος Αγγέλου Σοφία,   ΤΑΜΙΑΣ : Σερμπίνης Κωνσταντίνος (μέσω 

διαδικτυακής εφαρμογής ΖΟΟΜ),  
 
Απόντες:  Γιαννόγλου Ηλίας, Τριανταφύλλη Δήμητρα, Καβαλάρης Ιωάννης, 
 
 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗΣ  

 

1.- Έγκριση δαπάνης ύψους 798 ευρώ (πλέον ΦΠΑ)  για 266 αποστολές κάρτας μέλους σε φαρμακεία 

 
2.- Δαπάνες και λοιπά έξοδα  

 

3.- Εφαρμογή διπλογραφικού συστήματος – Έγκριση απογραφής 31.12.2023 – Εφαρμογή της παρ.2 του 

άρθρου 47 του ν.5041/2023 

 
4.- Έλεγχοι σε φαρμακεία από Υπουργείο Ανάπτυξης για αναγραφή τιμών σε προϊόντα 

 

5.- Αναβάθμιση τηλεφωνικό Κέντρο Συλλόγου με καταγραφή κλήσεων.  

 

6.- Απόφαση για είσπραξη πειθαρχικών προστίμων μετά τις υπ’ αριθ. 20-5-2024/2079Ε,   

25-6-2024/2098Ε, 26-6-2024/2101Ε,  25-6-2024/2099Ε   επιδόσεις βεβαίωσης οφειλής.   
 

7.- Πρόσκληση ενδιαφέροντος για συνέδριο HELLAS PHARM 2025  

 

8.- Εισερχόμενα – Εξερχόμενα  

   
ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ :  
 
Θέμα 1ο :   Συζητήθηκε ο τρόπος αποστολής με κούριερ των καρτών μελών στα μέλη. Προηγήθηκε συζήτηση και 
έγινε πρόταση να στέλνονται στους Τομεάρχες οι κάρτες των μελών, μαζί με την αντίστοιχη κατάσταση που θα 
υπογράφουν τα μέλη κατά την παραλαβή ώστε να παραλαμβάνονται από εκεί οι κάρτες, ως εκ τούτου ομόφωνα το 
Δ.Σ. δεν ενέκρινε την δαπάνη καθώς θα αποστέλλονται στους Τομεάρχες.   
 
Θέμα 2ο :  Εγκρίθηκαν ομόφωνα όλες οι δαπάνες εκτός από την συνδρομή για την συμμετοχή στο Μαραθώνιο με την 
αιτιολογία ότι καταρχήν δεν είχαν ενημερωθεί όλα τα μέλη του Συλλόγου ότι θα μπορούσαν να συμμετέχουν με έξοδα 

Συλλόγου και γιατί δεν πληρώθηκαν απευθείας στο ΣΕΓΑΣ. Έγινε πρόταση το ποσό που έχει δαπανηθεί να καλυφθεί 
από τα μέλη του Δ.Σ. του Φ.Σ.Α. Το Δ.Σ. το αποδέχθηκε ομόφωνα.  
  
Θέμα 3ο : Συζητήθηκε η διαδικασία εφαρμογής του διπλογραφικού συστήματος και ομόφωνα ως προς το 
διπλογραφικό αποφασίστηκαν τα κάτωθι :  

- Να ενταχθεί το μπόνους των υπαλλήλων στο βασικό μισθό  
- Να ακολουθείτε συγκεκριμένη διαδικασία για τις πληρωμές των δαπανών 
- Να αποσταλεί πρόσκληση ενδιαφέροντος για βοηθό λογιστή και λογιστή Α’ τάξεως 
- Να αποσταλεί πρόσκληση ενδιαφέροντος για ορκωτό λογιστή όπως ορίζει η παρ. 2 του άρθρου 47 του 

ν.5041/2023. 
 
Η απογραφή με ημερομηνία 31.12.2023 εγκρίνεται κατά πλειοψηφία από το Δ.Σ. του Φ.Σ.Α.   
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Θέμα 4ο :  Συζητήθηκε το θέμα που έχει προκύψει από τους ελέγχους του Υπουργείου Ανάπτυξης σε φαρμακεία , 
όπου οι έλεγχοι ισχυρίζονται ότι ακόμη και αν υπάρχει PRICE CHECKER θα πρέπει να υπάρχουν τιμές στα 
προϊόντα. Το συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα να γίνουν οι απαραίτητες ενέργειες προς το Υπουργείο για το εν λόγω 
θέμα και παράλληλα να αποσταλεί ενημερωτικό sms στα μέλη του Συλλόγου, ότι μέχρι να αποσαφηνιστεί το θέμα “θα 

πρέπει να βάλουν τιμές στα προϊόντα του φαρμακείου τους ακόμη και αν διαθέτουν price checker”.  

 
Θέμα 7ο :  Εγκρίνεται ομόφωνα η δαπάνη για δημοσίευση πρόσκλησης ενδιαφέροντος διοργάνωσης του ετησίου 
συνεδρίου HELLAS PHARM 2025 και κατά πλειοψηφία εγκρίνεται το ποσό απόδοσης για την διοργάνωση να είναι το 
ελάχιστο 20.000 ευρώ.  

 
 

ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ : έγινε ενημέρωση του Δ.Σ. του αιτήματος που απέστειλε ο Πρόεδρος του Φ.Σ.Πειραιώς 
αναφορικά με την ελεύθερη ή μη πρόσβαση των μελών του Δ.Σ. το βιβλίο πρωτοκόλλου, και της απάντησης 
που απέστειλε ο Φ.Σ.Α.  

 
 

Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ      Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΛΟΥΡΑΝΤΟΣ    ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ  ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΣ 


